

Title (en)

Relay with an L-shaped yoke and an armature that pivots on the edge of an arm of said yoke

Title (de)

Relais mit einem L-förmigen Joch und einem an die Kante eines Schenkels des Joches schwenkbaren Klappanker

Title (fr)

Relais du type à culasse en forme d'un L et à armature mobile montée pivotante sur l'arête d'une branche de la culasse.

Publication

EP 1026717 A1 20000809 (FR)

Application

EP 00400292 A 20000203

Priority

FR 9901310 A 19990204

Abstract (en)

The elastic anti-remanent element inserted between core and armature encourages a rapid response from the relay. The relay comprises a frame (2) formed in a L-shape, attached to an insulating base. One branch of the L-shape carries a core for a coil generating a magnetic flux. An armature (9) is mounted to pivot on the end of the other branch, with an anti-remanent element (13) inserted between the core and the branch of the L-shape. The armature includes a number of arms (25) which activate the mobile lamellae (46) of mobile contacts (48,48') which co-operate with fixed contacts (49,49'). The anti-remanent element is made as a plate of an elastically deformable material, deforming when the armature is applied to the front face (12) of the core (6), and providing a return spring when the armature returns to its rest position.

Abstract (fr)

L'invention concerne un relais électromagnétique. Le relais est du type comportant une culasse (2) en forme d'un L, fixée sur un socle isolant (15) et dont une branche porte au moins un noyau porteur d'une bobine génératrice d'un flux magnétique, une armature (9) montée pivotante sur l'extrémité de l'autre branche de la culasse, avec interposition d'un élément antirémanent (13), et porteuse d'une pluralité de bras (25) d'actionnement de lames mobiles (46) porteuses d'un élément de contact mobile (48, 48') destiné à coopérer avec un élément de contact fixe (49, 49'). Le relais est caractérisé en ce que l'élément antirémanent (13) est réalisé sous forme d'une plaquette en un matériau élastiquement déformable lors de l'application de l'armature (2) contre la face frontale (12) du noyau (6) de façon à constituer un moyen de rappel de l'armature (9) dans sa position écartée. L'invention est utilisable pour des relais à réponse rapide. <IMAGE>

IPC 1-7

H01H 50/16; H01H 50/30

IPC 8 full level

H01H 50/16 (2006.01); **H01H 50/30** (2006.01); **H01H 47/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 50/163 (2013.01); **H01H 50/305** (2013.01); **H01H 47/10** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] BE 677360 A 19660801
- [Y] US 3190995 A 19650622 - BROWN GEORGE L
- [Y] DE 345275 C 19211209 - SIEMENS AG
- [Y] AT 299328 B 19720612 - ITT AUSTRIA
- [Y] US 2471181 A 19490524 - WILSON JOHN M
- [Y] FR 61631 E 19550516 - MATERIEL TELEPHONIQUE
- [A] US 4427863 A 19840124 - FUJITA TEIZO [JP]
- [A] DE 4218543 A1 19931209 - AUDI AG [DE]

Cited by

EP1895560A3; CN101894709A; US7932795B2; US9711313B2

Designated contracting state (EPC)

DE ES GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 1026717 A1 20000809; EP 1026717 B1 20060111; DE 1026717 T1 20010906; DE 60025454 D1 20060406; DE 60025454 T2 20060817; ES 2254113 T3 20060616; FR 2789513 A1 20000811; FR 2789513 B1 20030606

DOCDB simple family (application)

EP 00400292 A 20000203; DE 00400292 T 20000203; DE 60025454 T 20000203; ES 00400292 T 20000203; FR 9901310 A 19990204